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W piątek o 14:00 na zapowiedzianej, przedmeczowej konferencji prasowej

stawił się Rudi Garcia. Trener wypowiadał się m.in. na temat zawieszonych

piłkarzy oraz rasizmu na trybunach.

 

Wystarczy 10 kibiców, by zamknąć sektor...

 

- To trudne, każdy wykonuje swoją pracę. To się stało z dala od domu.

Prawdopodobnie bardziej normalnym byłoby zakazać wyjazdu na następny

wyjazdowy mecz. Na pewno bardziej logiczne niż zamykanie Curva Sud.

 

- Nie wiem co się stało w Mediolanie. Jeśli to coś na tle rasowym, to musimy z tym

walczyć. Ja nie stanowię prawa.

 

Bilety są imienne, są kamery i stewardzi...

 

- Lepiej jest grać z kibicami niż bez nich, zarówno w domu, jak i na wyjeździe. Jeśli

możliwym jest dowiedzieć się dokładnie kto stoi za tymi rzeczami, musimy obrać za

cel pojedyńcze jednostki, nie wszystkich kibiców. Baldissoni zajmuje się sprawą.

 

Nie będzie De Rossiego i Strootmana. Zmienisz podejście taktyczne?

 

- Mam dwie możliwości. Mogę użyć Taddei'ego, Florenziego lub Marquinho w

pomocy, bądź zmienić system. To nie zmienia wiele. Wciąż jest jutrzejsza(sobotnia -

od red.) sesja treningowa, by sprawdzić najlepsze ustawienie na niedzielę.

 

Jesteś bardziej zaniepokojony nieobecnościami, czy jest to szansa aby

zobaczyć Tottiego i Destro grających razem?
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- Jestem trenerem, który nie przywiązuje wagi do takich nieobecności. Daniele i

Kevin nie mogą zagrać. Nie mogę nic zrobić.

 

- Bez Kevina wygraliśmy. Oni rozgrywają sezon na wysokim poziomie, jednak teraz

jest taka sytuacja, a nie inna. To szansa dla dwóch innych graczy, nie zmieni to

niczego w grze.

 

- Celujemy w trzy punkty. Chcemy zamknąć tę połówkę sezonu na wysokim

poziomie. Mam nadzieję mieć pełne Stadio Olimpico. To ważne by grać dla naszych

kibiców. Dać im 3 punkty byłoby dla nich miłym prezentem na święta.

 

Co sądzisz o ustawianiu meczów?

 

- To samo co o rasiźmie. Musimy z tym walczyć każdym możliwym sposobem. Ta

rzecz nie może istnieć. Jednak przed ukaraniem ludzi, musisz czekać na to czy coś

się stanie, czy nie. Nie jest możliwe, by te dziejące się rzeczy, były piękniejsze niż

piłka nożna.

 

Czy pokazywałeś swoim zawodnikom mecz przeciwko Sassuolo i Cagliari

dla lepszego podejścia?

 

- Nie myślę, że mamy złe podejście. Przeciwko Sassuolo, nie strzeliliśmy drugiej

bramki, aby ustawić mecz. Wciąż jest możliwe, by pozwolić wyrównać stan meczu w

ostatnich sekundach. Nie muszę rozmawiać o tym z piłkarzami. Są

profesjonalistami. Wiedzą, że rozgrywamy wielką połowę sezony. Wiedzą też, że

ważnym jest dowieźć zwycięstwo do końca.

 

Roma zrobiła to co miała zrobić?

 

- Na początku sezonu nikt nie oczekiwał 38 puntów przed ostatnim meczem w tym
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roku. Zrobiliśmy coś niewyobrażalnego. Nie kradliśmy punktów, prawdopodobnie

trochę brakuje.

 

- Drużyna, która lubi grać wspólnie na boisku, daje przyjemność kibicom. Musimy

zrobić wszystko co jest możliwe, by iść do przodu tą drogą.

 

Będziecie grali ze świadomością możliwych zawieszeń tuż przed meczem

przeciwko Juventusowi?

 

- To nie jest dobre. Znamy zasady. Musimy grać bez myślenia o takich rzeczach.

Czego nie chcę to dostawać niepotrzebnych kartek, może kiedy strzelasz gola i

zdejmujesz koszulkę jest w porządku.

 

Co z rynkiem transferowym?

 

- Okienko otwiera się 1 Stycznia. Ja rozmawiam tylko o grze. Chcę się upewnić, że w

drugiej połowie seoznu moi gracze tutaj zostaną. Mam dobry skład. Jeśli będziemy

robić rzeczy jeszcze lepiej, zobaczymy. Będziemy wtedy mieli czas o tym

rozmawiać. Ufam moim zawodnikom i nie chcę by ktokolwiek odchodził. Jestem

dobrze zrozumiany w tym temacie.

 

- Później zobaczymy, jeśli zabraknie gracza ważnego dla składu, porozmawiamy o

tym. Jednak wciąż mamy czas.

 

Czy w niedzielę Totti może wyjść od początku?

 

- Francesco się poprawia. Dobrym było poczekać z jego wejściem na Milan. Jest na

dobrym poziomie. Jest odzyskany. Grał około 35 minut. Tak jak Mattia, po

długoterminowej kontuzji, potrzeba gry i praktyki, forma przyjdzie sama.
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- Fakt, że Francesco wrócił, to dobra wiadomość dla wszystkich. Może zacząć mecz,

jednak wciąż brakuje mu kondycji na cały mecz. Jest lepiej i to jest ważne.

 

Nie żałujesz mówiąc, że drugie miejsce jest lepsze niż pierwsze?

 

- Nie. Powinieneś pójść do szatni, żeby zrozumieć tę rzecz. Są rozmowy dla

środowiska i dla szatni.

 

- Nie rozumiem tylko środowiska. Musisz zważać na słowa. Preferuję by nasi kibice

mieli piękną, fantastyczną i ogromną niespodziankę na koniec sezonu - wygranie

Scudetto, a nie zawód.

Autor: SIRer

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               4 / 4

http://www.tcpdf.org

